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رونمایی از عمو قناد در شبکه نمایش خانگی
مجید قناد گفت: ما را نمیتوانند از بچهها جدا کنند با این حال سعی میکنیم با افراد جدیدتری نسبت به تیم قبلی کار کنیم؛ مایلم در سکوهای نمایش

<;br&#47>.خانگی برای بچهها برنامه بسازم

به گزارش سایت خبری پرسون، مجید قناد، مجری برنامههای کودک درباره امکان برنامهسازی برای بچهها گفت: «مایلم در سکوهای (پلتفرمها) نمایش
خانگی برای بچهها برنامه بسازم اما هنوز اقدامی نکردهام. نمیتوانند ما را از بچه ها جدا کنند، با این حال سعی میکنیم با افراد جدیدتری نسبت به

تیم قبلی کار کنیم.»

وی ادامه داد: «اغلب هنرمندان سعی میکنند کار جدید خود را با افراد جدید پیش ببرند، هرچند هیچگاه نباید گذشته خود را فراموش کنیم. من مدیون
اساتیدم هستم که ابتدا به من درس زندگی دادند و بعد درس هنر.»

مجری سابق تلویزیون با بیان اینکه بچهها را نباید فراموش کرد، توضیح داد: «بچه های امروز به برنامهها و سرگرمیهای مناسب با سن خود نیاز دارند
و با بچه های دیروز فرق میکنند. نه تنها هنرمندان بلکه پدر و مادر و آموزشوپرورش هم باید به آنها کمک کند.»


